



NATIONAL STEEL CAR 5304 COMBINATION-DOOR BOXCAR

Thank you for purchasing the NSC 5304 Combination-door Boxcar from Rapido Trains, Inc. Please note that the recommended minimum radius for these cars is 18 inches. Be sure to give your model a quick inspection to ensure that the couplers are working correctly and the wheels are in gauge before putting it on your layout.

PROTOTYPE HISTORY

The NSC 5304 was a staple of North American railroading. Produced in the late 1970s by National Steel Car of Hamilton, Ontario exclusively for Canadian National, these cars have plied the rails hauling all sorts of goods, from lumber products to general freight. In fact, the easily-recognizable green door denotes that these cars are active in lumber services. A pair of these cars were even specially painted to celebrate the 1986 World Exposition on Transportation and Communication – Expo 86 – in Vancouver, British Columbia. These cars could still be found in service until retirement from revenue service in the 2000s.

LIMITED WARRANTY

Rapido Trains Inc. will send you any parts found to be missing or defective on this freight car, provided they are available. This warranty does not cover any damage from shipping — including loose parts — that may occur after the car has left our warehouse. It also does not cover unexpected plunges to the train room floor. Please call 1 (855) LRC-6917 or email us at service@rapidotrains.com.

HELP AND SUPPORT

Please contact us if you have any problems with your freight car. Also please visit the Product Support section of our web site, as we often address common issues. The Product Support section of our web site also includes an exploded diagram of your car.

KEEP IN TOUCH

Please visit our web site and click on the link to sign up for our newsletter. That way you will not miss a single new release from Rapido, and we also give you behind-the-scenes information about the world of model railroading. You can also check us out on Facebook and see what we've been up to on our YouTube channel.



CANADA: 500 ALDEN ROAD • UNIT 21 • MARKHAM • ONTARIO • L3R 5H5
USA: PO BOX 796 • HIGGANUM • CONNECTICUT • 06441
Tel. 905.474.3314. Fax. 905.474.3325. Visit. www.rapidotrains.com

RAPIDO



WAGON COUVERT À PORTES COMBINÉES 5304 DE LA NATIONAL STEEL CAR

Nous vous remercions pour l'achat le wagon couvert 5304 de la NSC par Rapido Trains Inc. Veuillez noter que le rayon minimum recommandé pour le wagon est de 18 po. Avant l'utilisation sur votre réseau, n'oubliez pas de faire une mise au point rapide votre modèle afin de vous assurer que les attelages fonctionnent correctement et que l'écartement des roues est conforme.

HISTOIRE DU PROTOTYPE

Le wagon couvert à portes combinées de la NSC de 5304 pi. cu. est un incontournable des chemins de fer nord-américains. Fabriqués à la fin des années 1970 par la National Steel Car de Hamilton, en Ontario, ces wagons ont parcouru les rails en transportant toutes sortes de marchandises, des produits forestiers aux marchandises générales. En fait, la porte verte indique que ces wagons sont actifs dans les services de transport de bois. Ils étaient toujours en service dans les années 2000.

GARANTIE LIMITÉE

Rapido Trains Inc. vous enverra toutes pièces manquantes ou défectueuses sur ce wagon de marchandises, à condition qu'elles soient disponibles. Cette garantie ne couvre pas les dommages résultant du transport et de la manutention - y compris les pièces qui se sont détachées - qui peuvent survenir après que le wagon ait quitté notre entrepôt. Elle ne couvre pas non plus les chutes inattendues sur le sol de votre salle de trains. Veuillez appeler le 1 (855) LRC-6917 ou nous envoyer un courriel à service@rapidotrains.com.

AIDE ET ASSISTANCE

N'hésitez pas à nous contacter si vous rencontrez des problèmes avec votre wagon de marchandises. Consultez notre site web sous la rubrique "Product Support", car nous y abordons souvent les problèmes les plus courants. Ce dernier comporte également un schéma détaillé de votre wagon.

DEMEURONS EN CONTACT

Visitez notre site web et cliquez sur le lien pour vous inscrire à notre bulletin d'information. Ainsi, vous ne manquerez aucune nouveauté de Rapido, et nous vous communiquerons également des informations sur les coulisses du monde du modélisme ferroviaire. Vous pouvez également nous consulter sur Facebook et voir ce que nous faisons sur notre chaîne YouTube.



CANADA: 500 ALDEN ROAD • UNIT 21 • MARKHAM • ONTARIO • L3R 5H5
USA: PO BOX 796 • HIGGANUM • CONNECTICUT • 06441
Tel. 905.474.3314. Fax. 905.474.3325. Visit. www.rapidotrains.com

RAPIDO